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Bucsa Község Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

Gazdasági, Kulturális Bizottsága 

Bucsa, Kossuth tér 6. Tel: 66/585-520. 

118-1/2024. ikt.sz. 

 

1. sz. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Bucsa Község Önkormányzat Képviselő-testülete Gazdasági, Kulturális, 

Bizottsága 2024. február 14-én (szerdán) délután 13,00 órakor megtartott nyilvános 

üléséről. 

 

Az ülés helye: Bucsa, Kossuth tér 6. Községháza nagyterme 
 

Jelen vannak: Márki Tiborné elnök, Faluházi Sándor Attila, Fenyődi Attila, Mogyorósi Anikó, 

Polyák Jánosné tagok 
 

Tanácskozási joggal meghívott: Kláricz János polgármester, Dr. Nagy Éva jegyző, Fábiánné 

Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs 

 

Márki Tiborné elnök: Köszöntötte a Gazdasági, Kulturális Bizottság megjelent tagjait, Kláricz 

János polgármestert, Dr. Nagy Éva jegyző asszonyt és Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi 

főmunkatársat. 
 

Megállapította, hogy a Gazdasági, Kulturális Bizottság nyilvános ülése határozatképes, mivel 

5 fő bizottsági tagból 5 fő jelen van, hiányzó nincs. 
 

A jegyzőkönyv vezetésére felkérte Komroczkiné Nagy Editet. 

 

A jegyzőkönyv hitelesítésére felkérte Polyák Jánosné bizottsági tagot. 
 

Kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki elfogadja jegyzőkönyv hitelesítőnek 

Polyák Jánosné bizottsági tagot, kézfelemeléssel szíveskedjen szavazni.  
 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül Polyák Jánosné bizottsági tagot jegyzőkönyv hitelesítőnek elfogadta. 
 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a napirendi pontokat. 

Napirendi pontok: 
 

1./ A Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése beterjesztése 

véleményezése 

Előadó: Kláricz János polgármester 

Dr. Nagy Éva jegyző 

Márki Tiborné elnök 

 

2./ A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetése beterjesztése véleményezése 

Előadó: Kláricz János polgármester 

Dr. Nagy Éva jegyző 

Márki Tiborné elnök 
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3./ Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetése beterjesztése véleményezése 

Előadó: Kláricz János polgármester 

Dr. Nagy Éva jegyző 

Márki Tiborné elnök 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, van-e valakinek 

a meghívóban kiadott napirendi pontokon túl más javaslata. 

 

Mivel több napirendi pont nem volt, kérte a bizottság tagjait, kézfelemeléssel szíveskedjenek 

szavazni, aki a napirendi pontokat elfogadja.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 5 tagja 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta. 

 

1.napirendi pont: A Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése 

beterjesztése véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette az első napirendi pontot, a Bucsai Közös Önkormányzati 

Hivatal 2024. évi költségvetése beterjesztésének véleményezését. 

Az írásos előterjesztést a bizottság tagjai megkapták. 

 

Megkérdezte Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatársat, hogy kíván-e kiegészítést 

tenni? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Kiegészíteni nem szeretné, de a kérdésekre 

szívesen válaszol. 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Az előterjesztésben láthatják, hogy a Kertészszigeti Önkormányzat 

mely munkakörökhöz ad pénzbeli kiegészítést, amennyiben a kettes együttes ülés elfogadja a 

megállapodás módosítását, ez módosulni fog. A jegyzői és titkársági feladatokra marad meg 

Kertészsziget Önkormányzatának hozzájárulása. 

 

Faluházi Sándor Attila tag: Megkérdezte, hogy az előterjesztésben ez már a módosítást 

elfogadva van feltüntetve? 

 

Dr. Nagy Éva jegyző: Összegszerűen már igen, így van feltüntetve. 

 

Kláricz János polgármester: Ha a megállapodás módosítását jóváhagyja a két testület akkor ez 

így fog realizálódni a költségvetésben. A költségvetés számításánál maga az alapelv nem 

változott az előző évhez képest. Megvizsgálták más települések közös hivatalain belül a 

hozzájárulások mértékét. Azt tapasztalták, hogy kevesebb a közös hozzájárulás. Ennek 

figyelembe vételével tervezték a költségvetést. 

A köztisztviselői béreket igyekeznének felzárkóztatni, de a jelenlegi szabályozási rendszer ezt 

nem teszi lehetővé. A cafetéria keretösszegén viszont tudtak emelést elérni. 

 

Márki Tiborné elnök: Megköszönte a kiegészítést, és megkérdezte a Gazdasági, Kulturális 

Bizottság tagjait, van-e még valakinek a napirenddel kapcsolatosan kérdése, hozzászólása? 
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Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

nem fogadja el, és a képviselő-testület felé sem javasolja elfogadásra, a Bucsai Közös 

Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetését, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

1/2024.(II.14.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi költségvetése beterjesztésének 

véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Bucsai Közös Önkormányzati Hivatal 2024. évi 

költségvetése beterjesztését véleményezte, elfogadását nem javasolja, tekintettel arra, hogy az 

előkészített anyag még nem teljes, annak feltételei még változhatnak. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

   Fábiánné Szabó Erzsébet 

   Dr. Nagy Éva jegyző 

Határidő: értelem szerint 

  

 

2. napirendi pont: A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetése 

beterjesztése véleményezése 

 

Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a második napirendi pontot, a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár 2024. évi költségvetés beterjesztésének véleményezését. 

 

Kláricz János polgármester: A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár költségvetésénél is ugyanazt 

lehet elmondani, mint a Közös Hivatal tekintetében. A tervezésben sem létszámban, sem 

bérezési elvben változás nem történik az előző évhez képest. 

A tavalyi évben a falunapot az Önkormányzat saját szervezésben valósította meg, idén is 

ugyanezt az elvet fogják követni. 

 

Faluházi Sándor tag: Az energiatakarossági beruházások tekintetében tud már az 

Önkormányzat valamit? Mennyi a megtakarítás? 

 

Kláricz János polgármester: Külön számításokat nem tud mondani, de ha a napelemek nem 

lennének, akkor jelentős mértékű energia felhasználási díjat kellene megfizetniük. 

 

Márki Tiborné elnök: Megköszönte a kiegészítést, és megkérdezte a Gazdasági, Kulturális 

Bizottság tagjait, van-e még valakinek a napirenddel kapcsolatosan kérdése, hozzászólása? 

 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

nem fogadja el, és a képviselő-testület felé sem javasolja elfogadásra, a Kóti Árpád Faluház és 

Könyvtár 2024. évi költségvetés beterjesztését, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 
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2/2024.(II.14.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

A Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetése 

beterjesztése véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság a Kóti Árpád Faluház és Könyvtár 2024. évi költségvetése  

beterjesztését véleményezte, elfogadását nem javasolja, tekintettel arra, hogy az előkészített 

anyag még nem teljes, annak feltételei még változhatnak. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

   Fábiánné Szabó Erzsébet 

   Dr. Nagy Éva jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

3. napirendi pont: Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetése beterjesztése 

véleményezése 

 

 Márki Tiborné elnök: Előterjesztette a harmadik napirendi pontot, a Bucsa Község 

Önkormányzata 2024. évi költségvetés beterjesztésének véleményezését. 

 

Megkérdezte Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatársat, hogy kíván-e kiegészítést 

tenni? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: A költségvetés tervezésénél az előző év 

költségvetése lett figyelembe véve. Összességében nagyobb változás nincs a tervezetben. 

 

Faluházi Sándor Attila tag: Az előterjesztésben látja, hogy a működési bevételeknél a 

horgásztó napi jegy be van írva. 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet pénzügyi főmunkatárs: Tévesen maradt az előterjesztésben, javítani 

fogják. 

 

Kláricz János polgármester: Nem a napirendi ponthoz tartozik ugyan, de szeretné 

megemlíteni, hogy a Jóléti horgásztó üzemeltetéséhez szükséges engedélyek beszerzés alatt 

vannak. 

 

Polyák Jánosné tag: A piac üzemeltetésénél, hogy ne ráfizetés legyen, van mód a bérleti díjak 

emelésére? 

 

Fábiánné Szabó Erzsébet tag: A költségvetés tervezésénél is látták már, hogy csökkent az 

árusok száma. Téli időszak van, ez egy holt idő. Jelenleg nem tudnak emelni a bérleti díjakon. 

 

Kláricz János polgármester: Már a jelenlegi díjszabás miatt is sokan kifejezték nem 

tetszésüket. Sajnos az elmúlt évben a vásárlók száma is csökkent, véleménye szerint az árusok 

létszám csökkenése is ennek tudható be. 

 

Polyák Jánosné tag: Jó lenne megoldást találni arra, hogy legalább a piac fenntartási költségeit 

fedezze az onnan származó bevétel. 

 

Kláricz János polgármester: Jelenleg erre a problémára nem tudnak megoldást találni. Ha 

tovább emelnék a bérleti díjat valószínűleg a jelenlegi létszámhoz képest is kevesebb árus 

jönne. 
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Márki Tiborné elnök: Megköszönte a kiegészítést, és megkérdezte a Gazdasági, Kulturális 

Bizottság tagjait, van-e még valakinek a napirenddel kapcsolatosan kérdése, hozzászólása? 

 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem volt, kérte a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagjait, aki 

nem fogadja el, és a képviselő-testület felé sem javasolja, a Bucsa Község Önkormányzata 

2024. évi költségvetés beterjesztését, kézfelemeléssel szíveskedjenek szavazni.  

 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság jelenlévő 5 tagja, 5 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a következő határozatot hozta: 

 

3/2024.(II.14.) Gazdasági, Kulturális Bizottsági határozat 

Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetése 

beterjesztése véleményezése 

A Gazdasági, Kulturális Bizottság Bucsa Község Önkormányzata 2024. évi költségvetése 

beterjesztését véleményezte, elfogadását nem javasolja, tekintettel arra, hogy az előkészített 

anyag még nem teljes, annak feltételei még változhatnak. 

Felelős: Márki Tiborné elnök 

   Fábiánné Szabó Erzsébet 

   Dr. Nagy Éva jegyző 

 

Márki Tiborné elnök: Megkérdezte a bizottság tagjait van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Mivel nem volt, megköszönte a hozzászólásokat és a bizottság mai munkáját, és az ülést 

14,00 órakor bezárta.   

 

 

kmf. 

 

 

 

  

 Márki Tiborné                                           Polyák Jánosné 

a Gazdasági, Kulturális Bizottság elnöke a Gazdasági, Kulturális Bizottság tagja 

   jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

 

Dr. Nagy Éva 

jegyző 

 

Komroczkiné Nagy Edit 

jegyzőkönyvvezető 


